

AUTISM CANADA CONNECTS

MONTHLY NEWSLETTER

WHAT'S NEW AT AUTISM CANADA

Autism Canada is gearing up for World Autism Acceptance Day (WAAD) on April 2. Learn about our campaigns for April and how you can get involved, including toolkits for your school or business.

[Learn more here.](#)

DMD VENDOR SPOTLIGHT

Melissa Boettger created colour-conscious playdough and expanded to sensory fillers, book/playdough sets, and more through Together in Play.

[Learn more about this maker here.](#)

SHOW YOUR SUPPORT FOR WORKPLACE INCLUSION

Share a 30-sec video about your job to support our workplace inclusion campaign.

Learn more about this initiative [here.](#)



OUR NEWS: HOW YOU CAN GET INVOLVED THIS WORLD AUTISM ACCEPTANCE DAY

DMD VENDOR SPOTLIGHT



OUR LITERACY PROGRAM PARTNERS



SUPPORTING NEURODIVERGENT KIDS AND TEENS IN BUILDING FINANCIAL CONFIDENCE

Many neurodivergent individuals and families in Canada face unique challenges when it comes to financial literacy.

This is where the collaboration between Autism Canada and Mydoh plays a key role. Mydoh, a money management app designed to help children and teens build strong financial habits through hands-on experience, provides an accessible way for neurodivergent youth to gain essential money management skills in a supportive environment.

[Read the full article here](#)

SPIRITUAL RENEWAL: RECONNECTING WITH WHAT BRINGS YOU PEACE

Caring for an autistic loved one is a journey filled with love, dedication, and resilience. But amidst the responsibilities, it's easy for caregivers to set aside their own well-being. Nurturing your spirit can be just as important as tending to daily tasks—it provides the strength to keep going.

Spiritual renewal doesn't have to be tied to a specific faith; it's about reconnecting with whatever brings you peace.

Keep reading [here](#) for some simple ways to nurture your soul.



SOFT, SENSORY-FRIENDLY, AND FULL OF SUPPORT!

Looking for the perfect Easter gift? Our adorable stuffies are more than just cute—they're a soft, sensory-friendly source of comfort and calm for individuals on the autism spectrum. Every purchase helps Autism Canada provide resources and assistance to individuals on the spectrum, their families, and caregivers.

[Get yours today here.](#)



AUTISME CANADA CONNECTE

INFOLETTRE MENSUELLE

QUOI DE NEUF CHEZ AUTISME CANADA

Autisme Canada se prépare pour la Journée mondiale de l'acceptation de l'autisme (JMAA) le 2 avril. Découvrez nos campagnes pour avril et comment vous pouvez y participer, y compris des trousse d'outils pour votre école ou votre entreprise.

[En savoir plus ici](#)

DMD - CRÉATEUR-RICE "SPOTLIGHT"

Melissa Boettger a créé une pâte à modeler respectant la diversité des couleurs de peau et a élargi son offre avec des matériaux sensoriels, des ensembles livre/pâte à modeler et bien plus encore grâce à Together in Play.

[Découvrez cet-te artisan-e ici](#)

MONTREZ VOTRE APPUI À L'INCLUSION EN MILIEU DE TRAVAIL

Partagez une vidéo de 30 secondes sur votre emploi pour soutenir notre campagne sur l'inclusion au travail.

[En savoir plus sur cette initiative](#)



NOTRE ACTUALITÉ : COMMENT VOUS IMPLIQUER EN CETTE JOURNÉE MONDIALE DE L'ACCEPTATION DE L'AUTISME



DMD - CRÉATEUR-RICE "SPOTLIGHT"

MYDOH™

CITY OF
Guelph

NATIONAL GALLERY OF CANADA
MUSÉE DES BEAUX-ARTS DU CANADA

MOTHERS MATTER Centre
Proud Home of the HIPPY Program in Canada

Make-A-Wish
CANADA

NOS PARTENAIRES DU PROGRAMME DE LITTÉRATIE



APPUYER LES ENFANTS ET LES ADOLESCENT·E·S NEURODIVERGENT·E·S DANS LE DÉVELOPPEMENT DE LEUR CONFIANCE FINANCIÈRE

De nombreuses personnes neurodivergentes et leurs familles au Canada font face à des défis uniques en matière de littératie financière. L'établissement d'un budget, la compréhension des produits financiers complexes et la gestion des dépenses impulsives peuvent être particulièrement difficiles. En conséquence, plusieurs personnes neurodivergentes comptent grandement sur l'appui de leur famille pour prendre des décisions financières.

[Lisez l'article complet ici](#)

RENOUVEAU SPIRITUEL : SE RECONNECTER À CE QUI VOUS APPORTE LA PAIX

Prendre soin d'un être cher autiste est un parcours empreint d'amour, de dévouement et de résilience. Mais au milieu des responsabilités, il est facile d'oublier son propre bien-être. Nourrir votre esprit peut être tout aussi important que gérer les tâches quotidiennes – c'est une source de force essentielle pour continuer.

Le renouveau spirituel ne doit pas nécessairement être lié à une foi particulière; il s'agit de retrouver ce qui vous procure de la paix intérieure.

[Découvrez aussi quelques astuces simples pour prendre soin de vous.](#)



DOUX, SENSORIEL ET RÉCONFORTANT !

Vous cherchez le cadeau de Pâques parfait ? Nos adorables peluches ne sont pas seulement mignonnes, elles sont aussi conçues pour offrir un confort sensoriel apaisant aux personnes sur le spectre de l'autisme. Chaque achat permet à Autisme Canada d'offrir des ressources et du soutien aux personnes sur le spectre, à leurs familles et à leurs soignant·e·s.

[Procurez-vous la vôtre aujourd'hui !](#)

